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پرسون از رویدادهای سیاسی ایران در هفته گذشته می گوید؛

از طعنه به قالیباف تا سکوت رسانهای روحانی!
در هفته ای که رویدادهای مهمی در سپهر سیاسی کشور اتفاق افتاد، پرسون در بسته خبری هفتگی خود به مهمترین آنها اشاره دارد.

به گزارش سایت خبری پرسون، رهبرمعظم انقلاب اسلامی صبح شنبه در دیدار مدالآوران بازیهای المپیک و پارالمپیک توکیو موضوع به رسمیت
نشناختن رژیم جنایتکار صهیونیستی در میادین ورزشی را موضوعی بسیار مهم دانستند و گفتند: رژیم سفّاک، نسلکُش و نامشروع صهیونیستی تلاش
دارد با حضور در میدانهای بینالمللی ورزشی برای خود کسب مشروعیت کند و مستکبرین جهانی نیز به او کمک میکنند اما مسئولان محترم ورزشی و

ورزشکاران نباید در این حوزه، به هیچ وجه منفعل شوند.

ایشان با اشاره به اقدامات متقابل رژیم صهیونیستی و حامیانش برای محروم کردن ورزشکاران، تأکید کردند: وزارت ورزش و وزارت امور خارجه و
دستگاههای حقوقی باید این موضوع را از راههای حقوقی دنبال و از ورزشکاران کشور و حتی ورزشکاران مسلمان دیگر کشورها همچون ورزشکار

الجزایری که اخیراً محروم شد، حمایت کنند.

رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه ورزشکار سربلند ایرانی نمیتواند بخاطر یک مدال با نماینده رژیم جنایتکار دست بدهد و عملاً او را به رسمیت
بشناسد، افزودند: این موضوع سابقه دارد و در گذشته هم ورزشکاران کشورها از مسابقه با نمایندگان رژیم آپارتاید آفریقای جنوبی امتناع میکردند و

بعد از مدتی هم آن رژیم از بین رفت و رژیم صهیونیستی نیز نابود خواهد شد

. 

توضیحات اسلامی درباره توافق با آژانس انرژی اتمی

محمد اسلامی، رئیس سازمان انرژی اتمی با اشاره به انتقاداتی که در شبکههای اجتماعی و رسانهها مبنی بر عدم رعایت قانون اقدام راهبردی در توافق
با آژانس بین المللی انرژی هسته ای مطرح میشود، گفت: به هیچ وجه اتفاقی نیفتاده است که قانون اقدام راهبردی دور زده شده باشد.

وی با اشاره به سفر به وین بیان کرد: این سفر با هدف حضور در اجلاس عمومی انرژی اتمی انجام می شود.

رئیس سازمان انرژی اتمی کشور تاکید کرد: در حاشیه این سفر مذاکرات برجامی صورت نمی گیرد، مذاکرات برجامی از جمله وظایف بنده نیست.

روایت مصباحیمقدم از تلاش رئیسی برای واردات واکسن

حجتالاسلام غلامرضا مصباحیمقدم عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، در خصوص تردید آفرینی اصلاحطلبان و ایجاد تشکیک آنها در رابطه با
وعدههای دولتِ رئیسی در روزهای اخیر، اظهار داشت: نکته این است که اصلاح طلبان موقعیت اصلی خود را در میان هوادارانشان از دست دادهاند.
بهتر است که رویکرد آنها به نوعی از فعالیت سیاسی و اجتماعی باشد که بتواند عقبه اصلاح طلبان و اعتماد آنها را برانگیزد و سرمایه اجتماعی از دست

رفته آنها دوباره احیا شود و این به زمان نیاز دارد.

وی عنوان کرد: با توجه به اینکه آقای رئیسی تازه به صورت جدی شروع به کار کرده است، اصلاح طلبها با این رفتارها شروع به مطالبه گری میکنند.
مردم که با آمدن دولت جدید مقداری امیدوار شدند، رفتار اصلاح طلبان را رفتار غیر قابل قبولی تلقی میکنند و بی اعتمادی به جریان اصلاحات افزون

میشود.

مصباحی مقدم افزود: عملکرد رئیسی در همین آغاز کار نشان دهنده موفقیت دولت وی است و البته پارهای از اقدامات که در کوتاه مدت قابل انجام
است، به صورت جدی دنبال میشود، واردات واکسن شدت یافته است، این در حالی است که سخنگوی دولت تدبیر میگفت به دلیل تصویب نشدن

FATF به ما واکسن نمیدهند، هنوز هم FATF تصویب نشده اما چطور به صورت انبوه واکسن وارد میشود؟

وی خاطرنشان کرد: چه اتفاقی افتاده است که آن زمان واکسن داده نمیشد و حالا میدهند؟ پاسخ روشن است و آن، اقدام رئیس جمهور است که
شخصاً با رؤسای جمهور چند کشور از جمله رئیس جمهور چین گفتگو کرد. اطمینان دارم اگر روحانی هم شخصاً با رئیس جمهور چین تماس میگرفت و

از او میخواست برای تأمین واکسن اقدام کند، آنها اقدام میکردند.

آشنا سوخت

حسامالدین آشنا مشاور حسن روحانی، رئیس جمهور سابق در توئیتی نوشت: «واکسن پیتزا نیست که بتوان آن را تلفنی سفارش داد. شانگهای یک



شهر نیست که بتوان یک شبه به آن سفر کرد یک پیمان دستهجمعی است که پذیرش در آن نیاز به دو شرط عدم تحریم بینالمللی و اجماع اعضاء دارد.

تلاش ۸ ساله موفق برای رفع موانع عضویت در این پیمان نشان هرچه باشد نشان غرب گرایی نیست».

انتصابات جدید قالیباف در مجلس

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی در حکمی، «سید محمدجواد شوشتری» را به عنوان مشاور و رئیس حوزه ریاست مجلس شورای اسلامی
منصوب کرد.

شوشتری جایگزین بابک نگاهداری شد که پیش از این، از سوی هیئت امنای مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی به عنوان رئیس این مرکز
منصوب شد.

رئیس مجلس همچنین در حکم دیگری، «علیمحمد قلیها» را به عنوان معاون اجرایی مجلس شورای اسلامی منصوب کرد.

گفتنی است شوشتری و قلیها از مدیران قالیباف در زمان شهرداری هستند که شوشتری مدیرکل دفتر شهردار و قلیها مدیرعامل شرکت بهرهبرداری مترو
بود.

این دو انتصاب با انتقاداتی روبهرو شده است. مالک شریعتی نماینده تهران و دبیرکل جمعیت رهپویان در توییتی با هشتگ بهارستان نوشت: «آقای
رییس! لطفا تجدیدنظر بفرمایید»

آخرین وضعیت طرح شفافیت آرای نمایندگان در مجلس

حجت الاسلام علیرضا سلیمی عضو کمیسیون تدوین آییننامه داخلی مجلس شورای اسلامی در تشریح آخرین وضعیت طرح شفافیت آرای نمایندگان
در مجلس، گفت: کار بررسی طرح شفافیت آرای نمایندگان در کمیسیون تدوین آییننامه به پایان رسیده و طرح جهت بررسی در جلسه علنی تقدیم

هیئت رئیسه مجلس شده است.

وی افزود: با توجه به اینکه طرح شفافیت آرای نمایندگان بهصورت عادی اعلام وصول شده است، لذا در زمان حاضر در نوبت رسیدگی در جلسه علنی
قرار دارد.

عضو کمیسیون تدوین آییننامه داخلی مجلس ادامه داد: در صورتی که طبق آییننامه داخلی پارلمان، 50 تن از نمایندگان درخواست اولویت برای
رسیدگی به این طرح را داشته باشند میتوان رسیدگی به این طرح را در اولویت دستورکار جلسه علنی قرار داد.

احمد امیرآبادی فراهانی نماینده مردم قم در مجلس نیز، درباره طرح شفافیت آرای نمایندگان گفت: طرح شفافیت آرای نمایندگان در کمیسیون تدوین
آئیننامه داخلی مجلس اکنون بررسی و جمعبندی شده و به معاونت قوانین مجلس شورای اسلامی برای انجام ویرایشهای لازم ارائه شده است و بعد

از آن در سیستم مجلس بارگذاری خواهد شد تا وکلای ملت طی 10 روز، پیشنهادات خود را برای ارائه در صحن تحویل دهند.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس تاکید کرد: تلاش میکنیم تا هیئت رئیسه مجلس این طرح را در اولویت دستور صحن علنی قرار دهد زیرا خواسته
بسیاری از نمایندگان است، امیدواریم جمعبندی جدید کمیسیون تدوین آئین نامه داخلی مجلس در خصوص طرح شفافیت آرای نمایندگان نظر همه

نمایندگان را تامین کرده تا کلیات آن در صحن علنی مجلس تصویب شود و شرمنده مردم نشویم.

تغییر ترکیب هیأت مذاکرهکننده هستهای

سعید خطیبزاده سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست هفتگی با رسانهها درباره سفر حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه به نیویورک و نشست
وزرای خارجه ۱+۴ در نیویورک نیز اظهار داشت: آقای امیرعبداللهیان فردا (دوشنبه) برای شرکت در نشست مجمع عمومی سازمان ملل عازم نیویورک

خواهد بود و تا الان حدود ۴۵ ملاقات دوجانبه با وزرای خارجه کشورهای مختلف از قارههای مختلف خواهد داشت.

سخنگوی وزارت خارجه بیان کرد:آنچه مهم است این است که وزیر امور خارجه کشورمان با همه وزرای خارجه ۱+۴ ملاقاتهای دوجانبه خواهد داشت
و اگر لازم دیده شد و دستورکار ویژهای بود و مشخصا موضوع خاصی مطرح شد میتواند به صورت جمعی بین ایران و ۱+۴ برگزار شود، ولی تا الان که

در خدمت شما هستم در این خصوص تصمیمی اتخاذ نشده است.

وی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا هیأت ایرانی برنامهای برای ملاقات با مقامات آمریکایی در نیویورک دارد؟ گفت: خیر. برنامهای برای این
موضوع فعلا در دستورکار نیست.

خطیبزاده همچنین درباره ترکیب تیم مذاکره کننده هستهای ایران در وین نیز عنوان کرد: ترکیب تیم مذاکره کننده در حال بررسی است و طبیعتا
تغییراتی صورت خواهد گرفت و شکل و شمایل این تغییرات هنوز نهایی نشده و به محض نهایی شدن به اطلاع همه خواهد رسید.



توضیح رئیسی درباره علت افزایش واردات واکسن کرونا

سید ابراهیم رئیسی در دیدار جمعی از فرزندان و خانواده شهدا با تاکید بر اینکه اگر بر توان داخلی تکیه کنیم، انجام خیلی از کارها ممکن خواهد شد،
اظهارداشت: متاسفانه شاهد بودیم که بعضیها واردات واکسن یا حتی پیوستن کشور به سازمان شانگهای را متوقف بر پذیرش FATF کرده بودند و

حتی در جلسات رسمی نیز بر موضع خود پافشاری میکردند.

رییسی تصریح کرد: در فاصله کوتاه سپری شده از دولت سیزدهم اتفاق خاصی نیفتاده که باعث افزایش واردات واکسن و یا پذیرش عضویت کشورمان
در سازمان شانگهای بشود، الا اینکه کشورهای همسایه و دوست ما دیدند که دیگر توجه ما صرفاً به غرب نیست و ارتباط با همسایگان و کشورهای

منطقه اولویت سیاست خارجی ایران شده است.

روحانی این روزها چه می&lrm;کند؟

جهان نیوز نوشت: «شنیده می شود که روحانی به مانند یک فرد عادی بعد از هشت سال ریاست جمهوری در حال زندگی است و خبری از حضور وی در
یک دفتر رسمی منتشر نشده و حتی برخی فعالان سیاسی مدعی هستند که یکی از اتاقهای منزل خود را به نوعی به عنوان دفتر کار خود مهیا کرده و با

برخی از افراد دیدار و گفتوگو میکند.

با این وجود پس از سالها شاهد یک سکوت رسانه ای نیز از روحانی هستیم. رئیس جمهوری که در این چند سال یک وجه از مدیریتش سخنرانیهای
خاص بود. حالا روحانی به نوعی چله نشین شده و روزه سکوت گرفته است و حتی در برابر موضوع محاکمه اش سخنی نگفته است.

هر چند که برخی از کسانی که با وی ائتلاف کرده بودند در این باره سخن گفته اند و حتی خواستار برگزاری محاکمه علنی و عادلانه شده اند که این
موارد نیز بیشتر یک بلوف سیاسی برای ایجاد موج آفرینی در این حوزه است. هر چند این روزها کشور با توجه به مشکلات عدیده اقتصادی و اجتماعی

که دارد و بیماری کرونا نیز مزید علت شده کمتر اسیر حاشیه ها می شود و در فضای رسانه ای و سیاسی نیز این موضوع دیده می شود.»

روایت قالیباف از علل حل نشدن مشکلات

محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی در مراسم گرامیداشت هفته دفاع مقدس با بیان این که سنت های الهی طبق آیه قران نه تبدیل می
شود و نه تحویل، خاطرنشان کرد: همان سنت ها و قوانین الهی امروز در عرصه اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی هم جاری است و در این عرصه ها باید

به همان سنت ها اتکا کرد.

وی افزود: اگر از سویی شاهد بی عرضگی در اداره کشور و از سویی شاهد ناراحتی مردم بودیم به این دلیل است که به سنت های الهی پشت کردیم و
در اقتصاد، سیاست، روابط برادرانه و روابط اداری و... می خواهیم زمینی عمل کنیم.

قالیباف با تاکید بر این که اگر در اقتصاد هم به سنت های الهی و همان اعتقاد رزمندگان دوران دفاع مقدس عمل کنیم، در همین اقتصاد هم فراوانی
های زیادی هست، گفت: اما بدانیم که اگر در محیطی دروغ، ریا و ربا باشد خدا با هیچ کس عقد اخوت نبسته و در چنین شرایطی خدا به هیچ کس

وعده پیروزی نداده است.

رئیس مجلس تاکید کرد: همه باید به این سوال فکر کنیم که آیا در هر بخش و قسمتی که حضور داریم و مسئولیت داریم، رفتارها و باورهای مان شبیه
رزمندگان شلمچه آسمانی است یا نه؟ و اگر چنان نیست، چه توقعی داریم که مشکلات را حل کنیم.

وی با تاکید بر این که در دوران دفاع مقدس، برنامه ریزی دقیق و عقلانیت داشتن البته با تکیه و اعتقاد به سنت های الهی جزو اصول ما بود گفت:
امروز در اداره جامعه هم باید با همان روش و اصول برنامه ریزی و مدیریت کنیم تا بتوانیم مشکلات را حل کنیم.

رئیس مجلس در پایان تاکید کرد: آن هایی که اندیشه غربی و وادادگی در مقابل غرب را در ذهن خود دارند بدانند که عزت دنیوی و اخروی و حل
مشکلات در سایه اعتقاد به سنت های الهی، اعتماد به مردم و تمسک به فرهنگ جهاد و شهادت و کار و تلاش به دست می آید و جز با اتکا به این

اصول مشکلات حل نمی شود.

واکنش علی مطهری به نطق رئیسی در سازمان ملل

علی مطهری، نماینده سابق مجلس در توییتی درباره نطق سیدابراهیم رئیسی در مجمع عممی سازمان ملل نوشت: «نطق رئیس جمهور در سازمان ملل
یک نطق اصولگرایانه و اصلاحطلبانه بود. در این نطق، هم بر تجاوز نظامی و جنگ اقتصادی آمریکا علیه ملتها و اشغالگری اسرائیل تأکید شد بدون

آنکه اسرائیل بتواند مظلومنمایی کند و هم بر احیاء برجام و رفع تحریمها.»



بایدن فریبکارانه سیاستهای ترامپ را دنبال کرد

حشمتالله فلاحتپیشه، نماینده سابق مجلس که از طرفداران برجام بوده و هست درباره احیای برجام به ایلنا گفت: معتقدم آن فرصت حیاتی احیای
برجام کشته شده است و مقصر اصلی آن هم آمریکاییها بودند و حتی زمانی که بایدن هم روی کار آمد، به نظر من فریبکارانه سعی کرد سیاستهای
ترامپ را علیه ایران در دستور کار قرار دهد و همین باعث شد برجامی که در گذشته و حتی قبل از این دولت میشد که احیا شود، احیا نشود؛ که اگر
این اتفاق میافتاد امروز این دولت و حتی آقای رئیسی میتوانست گامهای بعدی رفع تنش را بردارد اما متاسفانه مشاهده میکنیم تنشهای دیگری

شکل گرفته است.

رئیسی:عدم تحقق وعدهها موجب کاهش سرمایه اجتماعی میشود

رئیس جمهوری صبح روز جمعه و در بدو ورود به ایلام راهی شهرستان مهران شد و بازدید از "سد کنجانچم مهران" را به صورت میدانی انجام داد و
گفت: بهره برداری از "سد کنجانچم مهران" با سرعت هرچه تمام تر انجام شود.

رئیسجمهور گفت: روند عملیات این سد تسریع شود؛ به نحوی که در کوتاهترین زمان ممکن مردم آثار آن در روند افزایش کشت و کار و تولید
محصولات کشاورزی را شاهد باشند.

وی با تشکر از زحمات قرارگاه خاتم در ساخت این سد موثر در رونق کشاورزی استان ایلام خاطرنشان کرد: کارها باید انجام شود و نتیجه آن به افزایش
سرمایه اجتماعی منجر شود؛ در غیر اینصورت وعدهدادن برای مردم تاثیرگذار نبوده و منجر به کاهش سرمایه اجتماعی میشود.

آیتالله رئیسی با بیان اینکه "رها شدن کارهای اجرایی خسارتهای جدی به دنبال داشته بطوریکه موجب فرسودگی و کاهش اعتماد اجتماعی
میشود" تصریح کرد: عدم تحقق طرحها موجب هدر رفتن سرمایه میشود، مردم وعده اجرای این طرح را گرفته و تاخیر و عدم تحقق آن موجب هدر

رفتن سرمایه میشود.

رئیسجمهور با اشاره به "بهرهبرداری از سد کنجانچم مهران" اظهار داشت: بر اساس قول مسئولان مربوطه طی 6 الی 7 ماه آینده این طرح اجرایی و ثمره
آن توسط مردم حاصل خواهد شد.

قانون مالیات بر خانههای خالی اجرا نشده است

محمدرضا رضاییکوچی با انتقاد از عدم اجرای قانون مالیات بر خانههای خالی، اظهار کرد: مجلس شورای اسلامی چندی پیش این قانون را به تصویب
رساند و دولت مکلف به اجرای آن است، اما هنوز حتی یک ریال هم در قالب قانون مالیات بر خانههای خالی به حساب خزانه کشور واریز نشده است.

وی متذکر شد: در حال حاضر بیش از یک میلیون واحد خانه خالی توسط وزارت راه و شهرسازی در کشور شناسایی شده است، اما متأسفانه هیچ یک از
موارد مذکور، منتج به کسب درآمد مالیاتی برای کشور نشده است.

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: به نظر میرسد نظام مالیاتی ما به لحاظ ساختاری ایراداتی دارد و به همین دلیل هنوز
درآمدی از اجرای قانون مالیات بر خانههای خالی به خزانه کشور واریز نشده است.

رضاییکوچی تأکید کرد: ما باید با اجرای دقیق قانون مالیات بر خانههای خالی کاری کنیم که هیچ فردی واحدهای مسکن خود را خالی نگه ندارد اما
متأسفانه عدم اجرای درست این قانون باعث شده که الان بیش از ۲ میلیون خانه خالی در کشور داشته باشیم.

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی بیان کرد: سازمان امور مالیاتی باید توضیح دهد به چه علت تاکنون نتوانسته مبلغی را از اجرای قانون
مالیات بر خانههای خالی اخذ کند و بر این اساس لازم است کمیسیونهای عمران و اقتصادی مجلس شورای اسلامی جلسهای با مسئولان سازمان امور

مالیاتی برای رفع این مشکل برگزار کنند.


